
 
 

Protokół Nr VI/45/19 

Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego 

z dnia 24.09.2019 r. 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

1. Hanna Iwaniuk – Starosta  

2. Wojciech Rychlik– Wicestarosta 

3. Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu  

4. Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

5. Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu  

6. Anna Szubert – Sekretarz Powiatu  

7. Anna Królikowska – Skarbnik Powiatu  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu. 

 

Punkt 1 

Posiedzenie Zarządu otworzyła Starosta Hanna Iwaniuk stwierdzając kworum. 

 

Punkt 2 

Proponowany porządek obrad: 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Zatwierdzenie proponowanego porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z ostatniego posiedzenia zarządu. 

4. Informacja Wydziału Edukacji dotycząca wniosku dyrektora Zespołu Szkół 

Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach w sprawie 

przekazania przez powiat zduńskowolski ZSRCKU do Ministerstwa Rolnictwa 

i Rozwoju Wsi. – ED.81.19 

5. Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

VI/14/19 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 29 stycznia 2019 r.                               

w sprawie wyznaczenia Wicestarosty Zduńskowolskiego – Wojciecha Rychlika 

oraz upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii 

Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli – Renaty Kosińskiej - Graf do 

reprezentowania powiatu zduńskowolskiego w zakresie złożenia wniosku pod 



 
 

nazwą „Od Montessori do samodzielności IV” i zawarcia umowy z Fundacją 

Rozwoju Systemu Edukacji w ramach Programu Erasmus+ oraz upoważnienia 

Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej 

Woli – Renaty Kosińskiej - Graf do realizacji projektu złożonego w ramach 

Programu Erasmus+. – ED.82.19 

6. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości                          

w sprawie dokonania przeniesienia środków z Państwowego Funduszu 

Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych pomiędzy poszczególnymi zadaniami, 

przeznaczonych na realizację zadań ustawowych w 2019 roku przez Powiat 

Zduńskowolski.  – SP.46.2019 

7. Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości                           

w sprawie wyrażenia zgody przez Zarząd Powiatu na przyjęcie przez Dom 

Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach darowizny 

pieniężnej w wysokości 17 450, 00 zł z przeznaczeniem na opłacenie 

wypoczynku letniego dla wychowanków Domu Dziecka im. św. Maksymiliana 

Marii Kolbego w Wojsławicach od IPSEN Poland spółka z o. o. z siedzibą                       

w Warszawie. – SP.47.2019 

8. Wniosek Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi 

w sprawie udzielenia upoważnienia do podpisania umowy na użyczenie 

nieruchomości oddanej w trwały zarząd, której właścicielem jest Powiat 

Zduńskowolski na zamontowaniem czujnika monitorującego zanieczyszczenie 

powietrza. 

9. Wniosek Wydziału Komunikacji i Transportu w sprawie umorzenia należności 

pieniężnych Powiatu Zduńskowolskiego z tytułu odpłatności za usunięcie 

i przechowywanie pojazdu  na wyznaczonym parkingu strzeżonym usuniętego     

w trybie art. 130a Ustawy prawo o ruchu drogowym, w kwocie 13 837,87 zł. 

10. Wniosek Wydziału Komunikacji i Transportu w sprawie umorzenia należności 

pieniężnych Powiatu Zduńskowolskiego z tytułu odpłatności za usunięcie 

i przechowywanie pojazdu  na wyznaczonym parkingu strzeżonym usuniętego     

w trybie art. 130a Ustawy prawo o ruchu drogowym, w kwocie 15 951, 93 zł. 

11. Wniosek Wydziału Komunikacji i Transportu w sprawie umorzenia należności 

pieniężnych Powiatu Zduńskowolskiego z tytułu odpłatności za usunięcie 

i przechowywanie pojazdu  na wyznaczonym parkingu strzeżonym usuniętego     

w trybie art. 130a Ustawy prawo o ruchu drogowym, w kwocie 1 685, 37 zł. 



 
 

12. Uchwały budżetowe. 

13. Sprawy różne.  

14. Wnioski Członków Zarządu. 

15. Zakończenie posiedzenia. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził w/w porządek obrad. 

  

Punkt 3 

Zatwierdzenie protokołu nr VI/43/19 z posiedzenia Zarządu w dniu 10.09.2019 r. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) zatwierdził w/w protokół. 

 

Punkt 4 

Informacja Wydziału Edukacji dotycząca wniosku dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze 

Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach w sprawie przekazania przez 

powiat zduńskowolski ZSRCKU do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi. – 

ED.81.19 

Krystyna Niewiadomska Naczelnik Wydziału Edukacji przedstawiła informację 

wydziału dotycząca wniosku dyrektora Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia 

Ustawicznego w Wojsławicach w sprawie przekazania przez powiat zduńskowolski 

ZSRCKU do Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi. 

Starosta Hanna Iwaniuk – poinformowała, że zamiast informacji oczekiwała analizy, 

by na podstawie przedstawionych danych móc wyciągnąć wnioski, co jest 

korzystniejsze dla powiatu. Co w przypadku pierwszym gdy organem prowadzącym 

jest powiat. Z przedstawionych danych widać tylko to, że zmniejsza się liczba 

uczniów i oddziałów, w efekcie czego spada subwencja. Będzie trudno zbilansować 

tą szkołę. Zdawalność nie jest istotna który organem jest organem prowadzącym. 

Kolejny punkt: stołówka, internat, gospodarstwo są ważne z punktu wiedzy o tej 

szkole ale nie przedkłada się na to który organ będzie organem prowadzącym: 

powiat czy ministerstwo. Podobnie informacja dotycząca szkolnej izby regionalnej. 

Dobrze, że dzięki projektom dało się zapewnić lepsze warunki do nauki i wyposażyć 

pracownie. Nie ma to jednak znaczenia w jakim będzie to funkcjonowało wymiarze 

poza MOR przy projekcie „Aktywnej Doliny Rzeki Warty” gdzie trwałość projektu trwa 



 
 

do 2025 roku. Brak tu informacji czy ta trwałość zostanie zachowana gdy organem 

prowadzącym będzie inna instytucja. Oczekiwała konkretnych wniosków.  Powinna 

być tutaj informacja co w sytuacji gdyby doszło do zwrotu dofinansowania, jaka 

byłaby to kwota. Należy się zastanowić co było by lepsze dla szkoły, w jakim 

charakterze miałby funkcjonować.  

Członek zarządu Tomasz Ziółkowski poprosił o  wypowiedzenie się przez dyrektora 

szkoły w tej sprawie. Podanie argumentów na plus i na  minus. 

Dyrektor Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego w Wojsławicach 

Ireneusz Stasiak poinformował, że jest to wniosek całego grona pedagogicznego. Są 

czynione kroki w kierunku standaryzacji szkoły. Jest jednak obawa, że z roku na rok 

szkoła będzie generować coraz większe koszty. Ten rok dobitne przekonał go do 

złożenia wniosku w sprawie przekazania szkoły do Ministerstwa, po zobaczeniu jaki 

jest nabór do szkoły. Co w sytuacji generowania coraz większych środków.  Szkoły 

prowadzone przez ministerstwo dają większe możliwości, otwierane są oddziały 

niezależnie od ilości uczniów. Utrzymają, doposażają w sprzęt. Wiele samorządów w 

tej sprawie zwraca się ministerstwa. 

Wicedyrektor Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego                             

w Wojsławicach Jolanta Ławniczak stwierdziła, że największym plusem byłyby 

oddziały małoliczne. Dużym plusem jest to, że za otarciem nowego oddziału idzie 

nowe doposażenie. Jest potrzeba otwarcia nowych kierunków np. typu: odnawialne 

źródła energii, pszczelarz, stolarz. Muszą to być kierunki, których nie ma w szkołach 

w Zduńskiej Woli, gdyż młodzież ze względu na położenie placówki, nie wybierze 

szkoły  w Wojsławicach, ze względu na konieczność dojazdu. Oferta musi się różnić 

od innych szkół. Jest coraz mniejsza przypadkowość w wyborze zawodu. Obecnie 

klasy są łączone po 30 osób, gdzie są dzieci z opiniami i dzieci uzdolnione. 

Nauczyciel musi to wypośrodkować. Inaczej zapytać, inny przygotować test. 

Oddziały powinny być utworzone zawodami.  

Starosta Hanna Iwaniuk poprosiła o przedstawienie wad i zalet jednego i drugiego 

rozwiązania.  



 
 

Wicedyrektor Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego                             

w Wojsławicach Jolanta Ławniczak stwierdziła, że zaletą ze strony starostwa jest 

możliwość rozmów natomiast w przypadku ministerstwa wszystko idzie odgórnie.  

Członek Zarządu Powiatu Marcin Łabędzki stwierdził, że do podjęcia decyzji brak 

opisu stanu faktycznego. Brak analizy SWOT. Co w przypadku, gdy szkoła zostanie 

przekazana z domem dziecka. Brak informacji czy ministerstwo przejmuje oddziały 2-

3-8 osobowe.  Wiele pomysłów nie zostało wprowadzone w życie, mimo wielkiej 

pracy - uczeń nie przyszedł. Jest tam baza, dom dziecka, internat. Brak argumentów 

do dyskusji.  

Wicedyrektor Zespołu Szkół Rolnicze Centrum Kształcenia Ustawicznego                             

w Wojsławicach Jolanta Ławniczak poinformowała, że wielokrotnie wskazywała 

szanse i zagrożenia, informowała jaki by chciała rozwinąć przedmiot. To było 

wszystko analizowane a pytanie wychodzi od osoby, która najlepiej jest w tym 

wszystkim zorientowana. Były rozmowy o niedoposażeniu, o zużytych maszynach, 

uczeń nie przyjdzie pracować na starych maszynach. Odnośnie przejęcia domu 

dziecka, zgodnie z przepisami prawa domy dziecka mają być przekształcane w inną 

formę w roku 2021. 

Członek Zarządu Marcin Łabędzki poinformował, że jest zorientowany w sytuacji stąd 

jego wątpliwości ale nie tylko on podejmuje decyzje, dokumenty są nieprzygotowane 

zarówno dla zarządu jak i na rade powiatu. Należy usystematyzować wiedzę                  

i przedstawić w jednym dokumencie. Nie ma wiedzy jak funkcjonują szkoły 

ministerialne tuż po przejęciu. Starostowie, którzy przekazali szkoły rolnicze do 

ministerstwa argumentowali, że nie było ich stać na tego typu szkołę.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poinformował, że Wojsławice były przedmiotem 

interwencji na różnych obszarach. Na bazie internatu utworzono dom dziecka. Był to 

pomysł na zagospodarowanie majątku. Kolejny krok to proces modernizacji 

Wojsławic. Stan obiektów po przejęciu od ministerstwa nie był dobry. Należało 

przeprowadzić termomodernizację za duże miliony. Szkoła ma najlepsze warunki 

spośród szkół wszystkich szkół  prowadzonych przez powiat zduńskowolski.  Majątek 

jest faktem, szkoła jest na minusie, który jest podyktowany kosztami domu dziecka                   

i internat jest pusty. Wojsławice muszą przejść przeobrażenie. Obiekt jest pod 

kontrolą konserwatora zabytków. Przekazanie szkoły wymagałoby wyprowadzenia 



 
 

klas licealnych, domu dziecka, bazy PZD.  Dziś jest to własność komunalna powiatu. 

Majątek musiałby w całości zostać przekazany na majątek Ministerstwa Rolnictwa. 

Dziś rolnictwo indywidulane przekształca się w rolnictwo przemysłowe. Potrzebne są 

nowe kierunki. Potrzebny jest nowy pomysł instytucjonalny, instytucja która 

przeniosłaby na siebie koszty np. przeniesienie obiektu Domu Pomocy Społecznej w 

zduńskiej Woli.   

Członek zarządu Jadwiga Ziółkowska stwierdziła, że jako nauczyciel słuchając 

argumentów dyrektorów szkoły nie musi być przekonywana. Dzieci jest coraz mniej. 

Dojdzie, że szkoła będzie musiała zostać zamknięta. Rozumie też argumentu pana 

wicestarosty. DPS również będzie generował koszty tak jak generuje Dom Dziecka.  

Starosta Hanna Iwaniuk stwierdziła, że na ten moment jest to tylko poparcie wniosku 

szkoły. Taka informacja zostanie przesłana do ministerstwa.  Ostateczną decyzję 

podejmuje rada powiatu. Zaproponowała przegłosowaniu wniosku dotyczącego 

poparcie wniosku szkoły.  

Członek Zarządu Marcin Łabędzki stwierdził, że decyzja była podjęta na poprzednim 

zarządzie i dziś nie będzie głosował w tym temacie. Brak kryteriów przejęcia szkoły 

przez ministerstwo.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik poprosił o  wniosek rady pedagogicznej i rodziców 

dotyczący przejęcia szkoły przez ministerstwo - poparty podpisami. Mając na uwadze 

trwałość projektu „Aktywa Dolina Rzeki Warty” podkreślił, że należy rozważyć czy 

można zmienić beneficjenta.  

Starosta Hanna Iwaniuk zawnioskowała o poparcie wniosku szkoły co nie jest 

jednoznaczne z przekazaniem szkoły do ministerstwa.  

Zarząd Powiatu 3 głosy „za” (Hanna Iwaniuk, Jadwiga Ziółkowska, Tomasz 

Ziółkowski), 2 „przeciw” (Wojciech Rychlik, Marcin Łabędzki) przyjął powyższy 

wniosek. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Krystyna Niewiadomska poprosiła o powołanie zespołu 

w celu przygotowania analizy SWOT:  

Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała powołanie zespołu w skład którego wejdą 

pracownicy nw. Wydziałów Starostwa:  



 
 

 1/ Wydział Edukacji, Wydział Inwestycji, Wydział Funduszy Zewnętrznych                     

i Rozwoju, Wydział Gospodarki Nieruchomości i Terenami Rozwojowymi, Wydział 

Spraw Społecznych, Dyrektor Domu Dziecka - celem opracowania analizy SWOT i 

przedłożenie informacji o etapach prac na posiedzenie zarządu za dwa tygodnie.  

Starosta Hanna Iwaniuk zaproponowała, by zespół poprowadził Wicestarosta 

Wojciech Rychlik.  

Wicestarosta Wojciech Rychlik wyraził zgodę. 

  

Punkt 5 

Wniosek Wydziału Edukacji w sprawie podjęcia uchwały zmieniającej uchwałę Nr 

VI/14/19 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 29 stycznia 2019 r. w sprawie 

wyznaczenia Wicestarosty Zduńskowolskiego – Wojciecha Rychlika oraz 

upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej w 

Zduńskiej Woli – Renaty Kosińskiej - Graf do reprezentowania powiatu 

zduńskowolskiego w zakresie złożenia wniosku pod nazwą „Od Montessori do 

samodzielności IV” i zawarcia umowy z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w 

ramach Programu Erasmus+ oraz upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół 

Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli – Renaty Kosińskiej - Graf 

do realizacji projektu złożonego w ramach Programu Erasmus+. –ED.82.19 

Opinia prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym” 

Opinia Skarbnika: 

„Nie wnoszę uwag” 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/194/19 

zmieniającą uchwałę Nr VI/14/19 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 29 

stycznia 2019 r. w sprawie wyznaczenia Wicestarosty Zduńskowolskiego – 

Wojciecha Rychlika oraz upoważnienia Dyrektora Zespołu Szkół Specjalnych im. 

Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli – Renaty Kosińskiej - Graf do 

reprezentowania powiatu zduńskowolskiego w zakresie złożenia wniosku pod nazwą 

„Od Montessori do samodzielności IV” i zawarcia umowy z Fundacją Rozwoju 

Systemu Edukacji w ramach Programu Erasmus+ oraz upoważnienia Dyrektora 



 
 

Zespołu Szkół Specjalnych im. Marii Grzegorzewskiej w Zduńskiej Woli – Renaty 

Kosińskiej - Graf do realizacji projektu złożonego w ramach Programu Erasmus+. 

Punkt 6 

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości w sprawie 

dokonania przeniesienia środków z Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych pomiędzy poszczególnymi zadaniami, przeznaczonych na 

realizację zadań ustawowych w 2019 roku przez Powiat Zduńskowolski.   –

SP.46.2019 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag” 

Opinia skarbnika: 

„Nie wnoszę uwag” 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/195/19 w 

sprawie przemieszczeń środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych w zakresie rehabilitacji zawodowej i społecznej osób 

niepełnosprawnych. 

Punkt 7  

Wniosek Wydziału Spraw Społecznych i Wspierania Przedsiębiorczości w sprawie 

wyrażenia zgody przez Zarząd Powiatu na przyjęcie przez Dom Dziecka im. św. 

Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach darowizny pieniężnej w wysokości 

17 450, 00 zł z przeznaczeniem na opłacenie wypoczynku letniego dla 

wychowanków Domu Dziecka im. św. Maksymiliana Marii Kolbego w Wojsławicach 

od IPSEN Poland spółka z o. o. z siedzibą w Warszawie.   –SP.47.2019 

Opinia prawna: 

Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym” 

Opinia skarbnika: 

„Pozytywnie opiniuję wniosek” 



 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/196/19                

w sprawie przyjęcia darowizny od IPSEN Poland spółka z o.o. z siedzibą przy al. 

Jana Pawła II 29 w Warszawie.  

Punkt 8  

Wniosek Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Terenami Rozwojowymi 

w sprawie udzielenia upoważnienia do podpisania umowy na użyczenie 

nieruchomości oddanej w trwały zarząd, której właścicielem jest Powiat 

Zduńskowolski na zamontowaniem czujnika monitorującego zanieczyszczenie 

powietrza. 

Opinia prawna: 

„Nie zgłaszam uwag” 

Opinia skarbnika: 

„Nie wnoszę uwag” 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/197/19                  

w sprawie udzielenia upoważnienia do podpisania umowy na użyczenie 

nieruchomości oddanej w trwały zarząd, której właścicielem jest Powiat 

Zduńskowolski na zamontowaniem czujnika monitorującego zanieczyszczenie 

powietrza. 

Punkt 9 

Wniosek Wydziału Komunikacji i Transportu w sprawie umorzenia należności 

pieniężnych Powiatu Zduńskowolskiego z tytułu odpłatności za usunięcie 

i przechowywanie pojazdu  na wyznaczonym parkingu strzeżonym usuniętego w 

trybie art. 130a Ustawy prawo o ruchu drogowym, w kwocie 13 837,87 zł. 

Opina prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym” 

Opinia skarbnika: 

„Zgodnie z wnioskiem Wydziału Komunikacji i Transportu” 

 



 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/198/19                     

w sprawie umorzenia należności pieniężnych Powiatu Zduńskowolskiego z tytułu 

odpłatności za usunięcie i przechowywanie pojazdu  na wyznaczonym parkingu 

strzeżonym usuniętego w trybie art. 130a Ustawy prawo o ruchu drogowym. 

Punkt 10 

Wniosek Wydziału Komunikacji i Transportu w sprawie umorzenia należności 

pieniężnych Powiatu Zduńskowolskiego z tytułu odpłatności za usunięcie 

i przechowywanie pojazdu  na wyznaczonym parkingu strzeżonym usuniętego                                    

w trybie art. 130a Ustawy prawo o ruchu drogowym, w kwocie 15 951, 93 zł. 

Opina prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym” 

Opinia skarbnika: 

„Zgodnie z wnioskiem Wydziału Komunikacji i Transportu” 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/199/19                

w sprawie umorzenia należności pieniężnych Powiatu Zduńskowolskiego z tytułu 

odpłatności za usunięcie i przechowywanie pojazdu  na wyznaczonym parkingu 

strzeżonym usuniętego w trybie art. 130a Ustawy prawo o ruchu drogowym. 

Punkt 11 

Wniosek Wydziału Komunikacji i Transportu w sprawie umorzenia należności 

pieniężnych Powiatu Zduńskowolskiego z tytułu odpłatności za usunięcie 

i przechowywanie pojazdu  na wyznaczonym parkingu strzeżonym usuniętego                                                     

w trybie art. 130a Ustawy prawo o ruchu drogowym, w kwocie 1 685, 37 zł. 

Opina prawna: 

„Nie wnoszę uwag pod względem formalno-prawnym” 

Opinia skarbnika: 

„Zgodnie z wnioskiem Wydziału Komunikacji i Transportu” 

 



 
 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/200/19               

w sprawie umorzenia należności pieniężnych Powiatu Zduńskowolskiego z tytułu 

odpłatności za usunięcie i przechowywanie pojazdu na wyznaczonym parkingu 

strzeżonym usuniętego w trybie art. 130a Ustawy prawo o ruchu drogowym. 

 

Punkt 12 

Uchwały budżetowe.  

 

Skarbnik Powiatu Pani Anna Królikowska przedstawiła projekty Uchwał Zarządu 

Powiatu Zduńskowolskiego: 

  

- w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2019 

w zakresie zadań zleconych i własnych. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/201/19 

w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na rok 2019 

w zakresie zadań zleconych i własnych. 

 

- zmieniająca Uchwałę Nr VI/3/19 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

8 stycznia 2019 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2019. 

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) podjął Uchwałę Nr VI/202/19 

zmieniającą Uchwałę Nr VI/3/19 Zarządu Powiatu Zduńskowolskiego z dnia 

8 stycznia 2019 r. w sprawie wykonania uchwały budżetowej Powiatu 

Zduńskowolskiego na rok 2019. 

 

 

Punkt 13 

Sprawy różne. 

 

Sekretarz powiatu Anna Szubert przedstawiła wniosek Wydziału Inwestycji, 

Funduszy Zewnętrznych i Rozwoju w sprawie użyczenia z budżetu powiatu kwoty 



 
 

1 913 604,71 zł na roboty budowlane IV etapu inwestycji pn: „Zaprojektowanie i 

budowa ciągów pieszo-rowerowych wraz z wykonaniem infrastruktury szlaku 

turystycznego na terenie powiatu zduńskowolskiego” w kwocie 1 898 021,37 oraz 

nadzoru inwestorskiego nad inwestycją w kwocie 15 583,34 zł.  

 

Opinia skarbnika powiatu pozytywna.  

 

Zarząd Powiatu jednogłośnie (ogółem 5 głosów „za”) wyraził zgodę na użyczenie 

środków zgodnie z wnioskiem wydziału. 

 

Punkt 14 

Wnioski Członków Zarządu. 

 

Wniosków Członków Zarządu nie zgłoszono. 

 

Punkt 15 

Zakończenie posiedzenia 

  



 
 

Posiedzenie zakończyła Starosta Hanna Iwaniuk. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

 

 

Starosta Hanna Iwaniuk– Przewodniczący Zarządu 

Wojciech Rychlik - Wicestarosta 

Marcin Łabędzki – Etatowy Członek Zarządu 

Jadwiga Ziółkowska – Nieetatowy Członek Zarządu 

Tomasz Ziółkowski – Nieetatowy Członek Zarządu 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokołowała: 

E. Szymczak 


